
 

Inge de Groot: van gezinsmanager naar planjurist 

 
Naam: Inge de Groot 
Leeftijd: 53 jaar 
Woonplaats: Liempde 
Studie: Notarieel Recht 
Vorige baan: gezinsmanager 

Huidige baan: planjurist, gemeente Helmond 

 

“De gemeente gaat over je eigen 

omgeving.” 

Tien jaar werkte Inge de Groot als kandidaat-notaris 
in Amsterdam en Hilversum. Vervolgens was ze 
negentien jaar gezinsmanager, zoals ze het zelf 
noemt. “Ik heb in die periode fulltime voor onze zes 

kinderen gezorgd.” Nu ze volwassen zijn, speelden de 
werkkriebels weer op.   
 
 

Maar wat ga je doen als je zo’n lange tijd niet buitenshuis hebt gewerkt? Terug naar je oude 
vakgebied of iets heel nieuws? Het werd voor Inge een baan bij de gemeente Helmond, via het 
ontwikkeltraject Ruimte voor Groei. “Ik heb altijd wel gevoel gehad voor een gemeente. Mijn 

schoonvader was burgemeester, mijn man zat in de gemeenteraad en ik heb me destijds zelf ook 
een beetje met de politiek bemoeid. Wat me erin aantrekt, is dat het gaat over je eigen omgeving. 
Je kunt er direct impact op maken.” 
 

“Als je niet voldoet aan de eisen, is het bij een sollicitatie 

over en uit.” 

Geen schijn van kans 
Inge besloot te gaan solliciteren bij gemeentes. Al snel kwam ze erachter dat ze door gebrek aan 
gemeente-ervaring geen schijn van kans had. “Als je niet voldoet aan de eisen, is het over en uit.” 
En dus ging ze ook bij notarissen solliciteren. Totdat ze op internet Ruimte voor Groei tegenkwam. 
“Ik kon inmiddels bij twee notariskantoren terecht en moest de afweging maken: terug in mijn 
oude baan of voor een nieuwe uitdaging gaan? Na onze verhuizing van de Randstad naar Liempde 
en met kinderen die uitvlogen, was het een goed moment om met een schone lei beginnen.” 

 
Alumnigroep 
Het werd de gemeente Helmond, waar Inge als planjurist aan de slag kon. De combinatie van leren 
en werken beviel haar goed. “Ik dacht dat ik aan het einde van de week moe zou zijn, maar ik krijg 
er juist heel veel energie van. In onze groep in het ontwikkeltraject zit ik tussen vrij jonge mensen. 

Ik kan me lekker aan ze optrekken en breng zelf een hoop levenservaring mee. Die wisselwerking 
is fijn, ook omdat iedereen er vanuit een andere invalshoek in zit. Het zou leuk zijn als er een 

alumnigroep ontstaat, zodat we onze ervaringen kunnen blijven uitwisselen.” 
 
Tip 
Wat raadt ze nieuwe Ruimte voor Groeiers aan? “Je hebt momenten dat je je afvraagt of je op de 
juiste plek zit. Geef het wennen aan je nieuwe werkomgeving de tijd. Je zult er geen spijt van 
krijgen.” 
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